
 

 

Πίνακας αποφάσεων συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Καλυβίων Δήμου Σαρωνικού κατά την 1η συνεδρίαση στις 28-1-25 

 Θέμα α.α.  

αποφ. 

Περίληψη Αποφάσεων 

1. Ενημέρωση για την διοργάνωση "Καρναβάλι 2025" στην Κοινότητα 
Καλυβίων. 

1 Έγινε ενημέρωση από την Πρόεδρο και ομόφωνα αποφάσισαν την 
συμμετοχή της Κοινότητας στην καρναβαλική παρέλαση. 

2. Δραστηριότητες στην Κοινότητα Καλυβίων κατά την περίοδο των 
απόκρεων. 

2 ‘Έγινε ενημέρωση από την Πρόεδρο για τις δράσεις την περίοδο των 
απόκρεων και ομόφωνα αποφάσισαν την διοργάνωση εκδήλωσης για την 
«Τσικνοπέμπτη» στην πλατεία Ευαγγελιστρίας. 

3. Έγκριση για προκήρυξη χορήγησης θέσεων για το υπαίθριο στάσιμο 
εμπόριο. 

3 Ομόφωνα εγκρίνουν την προκήρυξη για την χορήγηση θέσεων για το 
υπαίθριο στάσιμο εμπόριο όπως αναγράφονται στον συνημμένο πίνακα. 

4. Ονοματοθεσία οδών (αρ. πρωτ 25061/26-8-2024 αίτημα). 4 Ομόφωνα, συμφωνεί με την ονομασία «ΟΔΟΣ ΕΛΑΙΩΝ». 

5. Ονοματοθεσία οδών (αρ. πρωτ. 34268/26-11-2024 αίτημα). 5 Ομόφωνα, απορρίπτει την εν λόγω αίτηση λόγω του ότι η οδός εμφανίζεται 
στο κτηματολογικό διάγραμμα και στους χάρτης διαδικτύου ως 
«Μεταμόρφωσης Σωτήρα». 

6. Απομάκρυνση εγκαταλελειμμένου οχήματος επί της οδού Μόρφου. 6 Έγινε ενημέρωση από την Αντιδήμαρχο κα Καρούμπαλη σχετικά με την 
διαδικασία απομάκρυνσης εγκαταλελειμμένων οχημάτων καθώς επίσης και 
ανέφερε ότι το εν λόγω όχημα θα απομακρυνθεί την επόμενη εβδομάδα με 
προκαθορισμένο ραντεβού που έχει ορισθεί. 

7. Βελτιστοποίηση οδοστρώματος οδού Μόρφου εξαιτίας αδυναμίας των 
κατοίκων να έχουν ασφαλή και εύκολη πρόσβαση στις οικίες τους.  

7 Έγινε ενημέρωση από την Πρόεδρο και ανέφερε ότι θα σταλεί μηχάνημα για 
την βελτίωση του οδοστρώματος για την καλύτερη πρόσβαση των κατοίκων 
στις οικίες τους και ότι η οδός έχει συμπεριληφθεί στο πρόγραμμα της 
ασφαλτόστρωσης. 
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